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Abstract (en)
The unlocking arrangement (13) has an electric motors drive arrangement, which is motion-coupled with a lock fitting of a window (10), a door or
such. Another drive (17) is provided, on which the electric motor drive arrangement (16) is moved partly relative to an assembly device (14). The
later drive comprises an actuating handle (30). The actuating handle interacts with a translation device acting on the relative movement between
drive arrangement and assembly device.

Abstract (de)
Bei einer Entriegelungsanordnung (13) für Fenster, Türen oder dgl. mit einer Montageeinrichtung (14) zur ortsfesten Montage der
Entriegelungsanordnung (13) an einem festen Rahmen (11) oder einem Flügel eines Fensters (10), einer Tür oder dgl., sowie einer
elektromotorischen Antriebsanordnung (16), die mit einem Verriegelungsbeschlag des Fensters (10), der Tür oder dgl. bewegungskoppelbar ist, ist
ein zweiter Antrieb vorgesehen, über den die elektromotorische Antriebsanordnung (16) relativ zur Montageeinrichtung (14, 62, 73) bewegbar ist.
Dadurch lässt sich ein Flügel entriegeln und drehöffnen.
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